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         Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tešedíkove dňa 10. 12. 2019 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (na začiatku chýbal poslanec L. Somogyi) 
Osprav.: Ing. A. Baranyay 
Neosprav.: 0 
 
I. Otvorenie 

V zmysle § 13. zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení jeho zmien a doplnkov 
predsedajúca, p. Mgr. Ildikó Agócs Kőrösi, starostka obce otvorila 13. zasadnutie 
obecného zastupiteľstva, na ktorom privítala poslancov, hlavného kontrolóra, a ostatných  
prítomných.    

 
II. Schválenie programu 

K predloženému návrhu programu zasadnutia poslanec Ing. J. Zilizi mal pozmeňujúci 
návrh: žiada doplniť program zasadnutia pred programový bod č. X. o nový programový 
bod - Návrhy na investičné výdavky v roku 2020.  Starostka dala poslancom hlasovať za 
zmenu programu a konštatovala, že z prítomných 9 poslancov za doplnenie programu 
hlasovalo 8 poslancov, 1 poslankyňa sa zdržala, čím bola bol predložený návrh na 
doplnenie programu zasadnutia schválený. Následne pani starostka dala hlasovať o 
programe zasadnutia OZ, ktorý bol schválený. 
(hlas.: za: 8 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 1 poslanec /A. Lacková)  

 
III. Voľba návrhovej komisie 

Roland Somogyi, Zoltán Szabó 
(hlas.: za: 7 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 2 poslanci /R. Somogyi, Z. Szabó/) 

  
IV. Voľba mandátovej komisie 

MDDr. Peter Czakó, Judita Jóšvaiová 
(hlas.: za: 7 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 2 poslanci /MDDr. P. Czakó, J. 

 Jóšvaiová/) 
 

V. Určenie overovateľov zápisnice 
Ing. Zsolt Mészáros, PhDr. Kristián Czuczor 
(hlas.: za: 7 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 2 poslanci /Ing. Zs. Mészáros, PhDr. 

 K. Czuczor/) 
 

VI. Správa hlavného kontrolóra o kontrola plnenia uznesení predchádzajúceho
 zasadnutia OZ 
 Správa hlavného kontrolóra je prílohou č. 1 tejto zápisnice.  
 Hlavný kontrolór obce, p. Štefan Bencze v krátkosti zhrnul obsah svojej správy.  
 
 Poslanec MDDr. P. Czakó sa spýtal pána kontrolóra, že v akom stave je momentálne 
 riešenie odpadového hospodárstva. Hlavný kontrolór obce informoval poslancov, že  
 plánované stretnutie so zástupcami zberových spoločností sa neuskutočnil z rôznych 
 dôvodov. Je to téma takého druhu, pri ktorej je dôležitá prítomnosť aj pani starostky, preto 
 ona bude koordinovať prípravu a uskutočnenie stretnutia, keď to bude aktuálne. Písomnú 
 správu k téme pripravil ešte v apríli, ktorý bol už aj upravený - bol doplnený o alikvotnu 
 časť mzdy vedúceho zamestnanca VPS, čím sa zvýšili výdavky obce v tejto oblasti. 
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 Medzitým sa zmenil aj zákon o odpadovom hospodárstve, aj spoločnosti zmenili svoje 
 ceny - zvýšili, čim vznikla situácia, že obce, ktoré majú zabezpečený zber odpadov 
 prostredníctvom týchto externých zberových spoločností, museli vypísať verejné 
 obstarávanie (v zmysle zákona o VO, a vzniknutím nových cien). To znamená, že ceny 
 uvedené v predmetnom referáte už nie sú aktuálne. 
 Starostka navrhuje, aby sa k tejto téme venovali v rámci osobitného programového bodu 
 januárového zasadnutia 2020, môže si vypýtať aj aktuálne cenové ponuky od jednotlivých 
 zberových spoločností. Bolo by však racionálne počkať na zistenie úrovne zberu 
 separovaného odpadu, akú obec dosiahne. 
 Poslanec Ing. J. Zilizi navrhuje, aby najprv bol uzavretý a schválený rozpočet na rok 2020, 
 s riešením odpadového hospodárstva môžeme počkať aj do jari.  
    
 
   Uznesenie č. 154/OZ/2019 
   OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia  
   uznesení z 12. zasadnutia OZ v Tešedíkove konaného dňa 19.11.2019.  
   Hlas.: za: 9 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 
 
 
VII.  Schválenie VZN obce Tešedíkovo č. 2/2019 o dani z nehnuteľností, o dani za psa, o dani 
 za užívanie verejného priestranstva, o dani za ubytovanie, o dani za predajné 
 automaty a nevýherné hracie prístroje, o miestnom poplatku za komunálne odpady a 
 drobné stavebné odpady na kalendárny rok 2020.  
 
 Starostka - návrh VZN bol prerokovaný na novembrovom zasadnutí OZ, bol vyvesený po 
 dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce. Následne bol 
 prerokovaný finančnou komisiou, ktorá má k návrhu pozmeňujúci návrh. Pani starostka 
 odovzdala slovo predsedovi finančnej komisie, Ing. J. Zilizimu.  
 Poslanec Ing. J. Zilizi - finančná komisia navrhuje 30% -né zvýšenie poplatku za TKO, to  
 znamená, že ročný poplatok za jednu osobu z 15,- eur sa zvýši na 20,- eur. (zápisnica zo 
 zasadnutia FK je prílohou č. 2 tejto zápisnice) 
  
 Poslanci navrhujú, aby obyvatelia boli nejakým spôsobom motivovaní na dôslednejšie 
 triedenie odpadov - boli na to rôzne názory. 
 Starostka dodala, že obec Tešedíkovo má najvyššiu úroveň triedenia odpadov medzi 
 okolitými obcami.   
 Poslanec Z. Szabó je toho názoru, že 30%-né zvýšenie poplatku je príliš vysoké, navrhuje 
 iba 25%-né zvýšenie. Odmietne aj taký návrh, aby zber odpadu bol vykonávaný externou 
 spoločnosťou.  
   
 Pani starostka dala hlasovať za návrh finančnej komisie, t.j. za 30%-né zvýšenie poplatkov 
 za komunálny odpad pre fyzické a právnické osoby. Hlasovanie poslancov: za: 8 
 poslancov, proti: 1 poslanec (Z. Szabó), zdržal sa: 0 poslanec. Návrh finančnej komisie bol 
 poslancom schválený, tým pádom návrh poslanca Z. Szaba sa stal bezpredmetným.  
 Starostka dala hlasovať za VZN č. 2/2019 so znením v časti Sadzba poplatku (na strane č. 
 8 ), bod a) pre poplatníkov - fyzické osoby na kalendárny deň a osobu 0,0548 eur, v bode 
 b) sadzba poplatku pre poplatníkov /právnická osoba, podnikateľ/, ktorí majú dohodu o 
 množstvovom zbere sa určí podľa skutočných nákladov na zber komunálnych odpadov a 
 uloženie t.j. 0,00585 eur/l. 
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   Uznesenie č. 155/OZ/2019 
   OZ schvaľuje VZN č. 2/2019 Obce Tešedíkovo o dani z nehnuteľnosti, o  
   dani za psa, o dani za užívanie verejného priestranstva, o dani za   
   ubytovanie, o dani za predajné automaty a nevýherné hracie prístroje, o  
   miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na  
   kalendárny rok 2020.  
   Hlas.: za: 8 poslancov, proti: 1 poslanec (Z. Szabó), zdržal sa: 0  
   poslanec 
 
 
VIII. Schválenie VZN č. 3/2019 Obce Tešedíkovo o podmienkach umiestňovania volebných 
 plagátov  
 Návrh VZN bol zverejnený na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce po 
 dobu 15 dní. V rámci pripomienkovania návrhu VZN obecný úrad neobdržal žiadnu 
 pripomienku.  
 
   Uznesenie č. 156/OZ/2019 
   OZ schvaľuje VZN č. 3/2019 Obce Tešedíkovo o  podmienkach   
   umiestňovania volebných plagátov.  
   Hlas.: za: 9 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 
 
 
IX. Schválenie VZN č. 4/2019 o správe a prevádzkovaní pohrebiska obce Tešedíkovo 
 Návrh VZN bol zverejnený na internetovej stránke obce a na úradnej tabuli po dobu 15 
 dní. K návrhu VZN obec neobdržala žiadne pripomienky. 
 
  Uznesenie č. 157/OZ/2019 
  OZ schvaľuje VZN č. 4/2019 Obce Tešedíkovo o správe a prevádzkovaní  
  pohrebiska.  
  Hlas.: za: 9 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 
 
 (došiel poslanec L. Somogyi) 
 
X. Návrhy na investičné výdavky v roku 2020 
 Včera, v neskorých večerných hodinách bol obecnému úradu, ako aj všetkým poslancom 
 zaslaný mailom pozmeňujúci návrh pána poslanca Ing. J. Ziliziho na doplnenie nového 
 programového bodu do programu dnešného zasadnutia. Starostka poprosila pána 
 poslanca, aby predniesol svoj návrh.  
 Poslanec Ing. J. Zilizi - nakoľko sa blíži termín zostavenia rozpočtu na rok 2020, navrhuje, 
 aby spoločne sa rozhodli o väčších investičných akciách na rok 2020, aby tieto návrhy 
 mohli byť zapracované do rozpočtu obce. Tiež navrhuje hovoriť o použití vytvoreného 
 fondu rozvoja obce, aby sme vedeli rozvíjať našu obec vo väčšom tempe. Pán poslanec 
 osobne navrhuje použiť časť fondu rozvoja obce (keď sa inde nenájdu na to financie) na 
 rekonštrukčné práce na futbalovom ihrisku - revitalizovať plochy bazénov - vybudovaním 
 workout ihriska, detského ihriska. 
 Starostka otvorila rozpravu na túto tému. 
 Poslankyňa Mgr. Z. Szarková - navrhuje kompletnú rekonštrukciu a obnovu kuchyne 
 materskej školy a telocvične základnej školy.  
 Poslanci sa informovali o možnostiach použitia a postupu použitia rezervného fondu a 
 fondu rozvoja obce. Nebolo im jasné, či tieto výdavky budú súčasťou rozpočtu, alebo 
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 budú mimorozpočtovými výdavkami. Na ich otázky im dali jasnú odpoveď: pani 
 účtovníčka, K. Győrögová, hlavný kontrolór obce Štefan Bencze a starostka obce, Mgr. 
 Ildikó Agócs Kőrösi. 
 Poslanec L. Somogyi - projekt obce na rekonštrukciu požiarnej zbrojnice sa stal úspešným, 
 na jej  obnovu nám schválili 30 000,- eur. Požiarna zbrojnica je v dosť zanedbanom stave, 
 preto  možno táto suma nebude postačujúca - nie sú tam sociálne miestnosti, voda, 
 kanalizácia,  
 - ďalej navrhuje obnovu artézskej studne - vyžiadať cenovú ponuku 
 - navrhuje aj naďalej vykonávať rekonštrukcie miestnych komunikácii a chodníkov  
 - bolo by treba sa rozhodnúť, čo ďalej s budovou starej MŠ 
 (Starostka navrhuje naďalej ponechať v rozpočte 60 000,- eur na rekonštrukciu 
 miestnych komunikácií ) 
 Poslanec Ing. Zs. Mészáros - navrhuje rozširovanie kamerového systému v obci a realizáciu 
 priechodov pre chodcov  
 Starostka dodala, že na realizáciu 5 kusov priechodov pre chodcov (takého typu, aký je pri 
 pohostinstva Džungel) budeme potrebovať z rozpočtu 35 000,- eur (pri cintoríne, pri 
 kostole, pri OÚ, pri námestí, a v Žiháreckej ulici) - navrhuje ich realizáciu naraz. 
 Ing. J. Zilizi - obec má nahromadené prostriedky v rezervnom fonde, mohli by sme z neho 
 čerpať  na rôzne investície. 
 Starostka - doteraz spomenuté veci sú pomerne malé investície, väčším projektom 
 bude pre obec rekonštrukcia verejného osvetlenia celej obce - v závislosti od toho, aké 
 návrhové riešenia nám poskytne výsledok auditu verejného osvetlenia, taktiež treba 
 myslieť aj na budovu starej materskej školy, síce z vlastných financií to pravdepodobne 
 nebudeme môcť riešiť, ale pri takých veľkých investíciách aj tých 5% je významnou sumou.  
 Reagovanie na vyhlásené výzvy sa nedá dopredu naplánovať, ale napríklad na obnovu 
 domova dôchodcov bude potrebné znovu podať žiadosť, aj tam je 5 percentná 
 spoluúčasť. Tiež musíme kalkulovať so zmenami zákonov, prípadne so znížením výnosu 
 podielových daní, s infláciou, atď.  
 Čo sa týka obnovy kuchyne materskej školy - priebežne boli aj doteraz vymenené 
 opotrebované kuchynské zariadenia, napr. bola vymenená umývačka riadu, kuchynský 
 drez, pracovná doska - výsledok kontroly regionálneho úradu verejného zdravotníctva 
 nebol až taký tragický, ako to referovala pani poslankyňa Mgr. Z. Szarková - museli sme 
 vymeniť pracovné dosky a kuchynský drez - postupne obnovujeme kuchyňu. V škôlke by 
 bolo potrebné vymeniť aj zárubne dverí, ale také bežné výdavky budú zapracované do 
 rozpočtu tak, ako aj doteraz.  
 Poslanec MDDr. P. Czakó - navrhuje potrebné obnovy vykonať aj v domove dôchodcov 
 Starostka - v prípade, že projekt DSS nebude úspešný, musíme sa rozhodnúť, že čo tam 
 môžeme realizovať z vlastných zdrojov. 
 Poslanci sa zhodli na tom, že treba určiť poradie, priority - na zasadnutí finančnej komisie.  
 Starostka navrhla, aby výdavky na spomenuté investičné akcie boli zapracované do 
 rozpočtu - finančná komisia to prerokuje v priebehu mesiaca január 2020. 
  
XI. Správa o činnosti MAS Dolné Považie 
 Starostka srdečne vítala na rokovaní OZ Ing. Róberta Barosa, manažéra miestnej akčnej 
 skupiny, a poprosila ho, aby referoval o činnosti spoločnosti. 
 Ing. Róbert Baros informoval poslancov o najdôležitejších udalostiach miestnej akčnej 
 skupiny  
 - boli vyhlásené prvé výzvy (opatrenie 7.2)  
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 - v rámci druhej žiadosti o platbu namiesto 34 500 eur MAS dostane 43 900,- eur - 
 nakoľko môžu zarátať aj paušálne výdavky 
 - aj civilná sféra bude môcť požiadať o dotáciu 
 - peniaze - dotácie medzi členskými obcami sú rovnomerne rozdelené 
 - v oblasti poľnohospodárstva, tzv. prvovýroba je vyhlásená výzva pre SHR - bude 
 rozdelených 100 000,- eur - pri poskytnutí dotácie je 45%-ná spoluúčasť, dotácia je vo 
 výške 55% hodnoty projektu /minimálne však 10 000,- eur/ - termín podávania žiadostí je 
 do konca marca - informácia  o výzve bude na webstránke MAS, samostatne hospodáriaci 
 roľníci budú informovaní aj  cez starostov obcí 
 - doteraz z ministerstva im preplatili celú finančnú čiastku na prevádzkovanie - ale 
 oneskorene (medzitým si museli zobrať kontokorentný úver na financovanie 
 prevádzkovania MAS - zo Slovenskej sporiteľne) 
 - výška členského pre obce bola doteraz 300 a 600 eur, aktuálne zvýšenie členského na 
 2500,- eur je vlastne na zabezpečenie chodu MAS-ky - prosí, aby tento výdavok obec 
 zapracovala do svojho rozpočtu 
 - obec poskytla MAS-ke jednorazový finančný príspevok vo výške 750,- eur - zatiaľ to 
 nebol vrátený  
 - ostatné členovia (okrem obcí) doteraz neplatili členský príspevok - návrh na výšku 
 členského pre ostatných členov: 100,- eur/podnikateľ, 10,- eur/fyzická osoba, 30,- 
 eur/občianske združenia 
 - zo základnej alokácie (900 000,- eur) obce dostanú formou dotácie cca. 43 000,- eur, 
 dodatočná alokácia (zvyšok z 1 800 000,- eur) bude použitá od roku 2021 podľa 
 plánovaných stratégií 
  
 Starostka poďakovala pánovi Ing. Barosovi za svoju účasť na zasadnutí a za jeho  referát, 
 zastupiteľstvo bude informovať MAS po schválení rozpočtu obce. 
  
 
XII. Žiadosti  
 - Žiadosť č. 1515/2019 o jednorazový finančný príspevok - Katarína Lakatošová, bytom 
 Tešedíkovo č. 550 na kúpu detského oblečenia 
 
  Uznesenie č. 158/OZ/2019 
  OZ v Tešedíkove schvaľuje poskytnutie jednorazovej finančnej výpomoci vo výške 
  50,- eur obyvateľke obce Tešedíkovo na zakúpenie detského oblečenia.  
  Hlas.: za: 10 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 
  
 
XIII. Informácie starostky obce  
 - je nám schválený projekt na obnovu požiarnej zbrojnice vo výške 30 000,- eur - realizácia 
 projektu sa uskutoční po novom roku 
 - statický posudok na budovu starej MŠ - zatiaľ máme k dispozícii výsledky sondovania, 
 ktoré budú súčasťou statického posudku, ktoré môžeme očakávať koncom januára, 
 začiatkom februára; stena budovy zo strany suseda a fasáda bola obalená ochrannou 
 sieťou 
 - na asfaltovanie ciest sme mali v rozpočte 60 000,- eur, z toho na asfaltovanie ulice 
 Ružovej sme použili 45 000,- eur, zostatok sme chceli použiť na opravy výtlkov. Odborníci 
 však nám neodporúčali tie plytké výtlky zaliať asfaltom - nebolo by to trvalé riešenie.  
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 Preto som sa rozhodla na začatie rekonštrukcie Salibskej ulici, ktorá je tiež plná výtlkov. 
 Vyžiadali sme 3 cenové ponuky na asfaltovanie v 3 cm-ovej hrúbke - zo zostatku financií 
 nám spravia 250 bežných metrov v šírke 4 metrov /1000 m2/ - úspešným uchádzačom je 
 firma Aqumont s.r.o. Keď sa nám táto metóda osvedčí, budeme v tom pokračovať ďalej 
 po ulici Salibskej. 
 - jedno auto spred budovy vedľa obchodu Jednota bolo odtiahnuté - v zmysle zmluvy s 
 firmou AutoLaluch - majiteľ áut, pán L. Vankó sa prihlásil a prisľúbil, že do štvrtka odstráni 
 svoje autovraky z verejného priestranstva. Na budovu, pred ktorou stáli autá - a tiež je v 
 jeho vlastníctve-, bude vykonaný štátny stavebný dohľad, lebo je v dezolátnom stave.  
 - cez víkend sa konali charitatívne vianočné trhy  v organizovaní Csemadoku, Viniperu, ZŠ s 
 vjm, Klubu dôchodcov, ZO Červeného kríža - doposiaľ príjem týchto trhov dostala obec na 
 zabezpečenie rôznych sociálnych výdavkov. V tomto roku organizátori sa rozhodli tak, že 
 celý finančný dar (aj z urny, aj príjmy z predaja výrobkov) venujú Natálii Kollárovej na jej 
 operáciu v sume 2671,60 eur. 
 - artézska studňa - rokovala so zástupcom Nitrianskej spoločnosti - telefonicky sa dohodli, 
 že vykonajú obhliadku studne. Predmetná spoločnosť má zmapované všetky artézske 
 studne na okolí - artézsku vodu dostávame z regiónu pod Zoborom - nefunkčnosť našej 
 artézskej studne môže mať rôzne dôvody - kalcifikácia, prasknutie vodovodného potrubia. 
 Keby sme mali záujem o predbežné karotážne meranie, je to v cene 30 000,- eur, vŕtanie 
 novej studne je cca. 600 - 700 eur/m, s materiálom cca. 1000,- eur/meter - vykonáva to 
 jedine maďarská firma - v našom prípade hovoríme o 350-450 m hĺbke. Po vykonaní 
 miestnej obhliadke dostaneme viac informácií. 
 - pracujeme na žiadostiach o dotácie - termín podávania je 31.12.2019 (výzva Ministerstva 
 práce, sociálnych vecí a rodiny - na výťahy a sociálny taxík, výzva Environmentálneho 
 fondu - na rekonštrukciu DSS) 
 - Environmentálny fond nám schválil dotáciu na postrek komárov, ktorý bol vykonaný v 
 júni tohto roka. 
 
XIV.  Rôzne 
 Pripomienky poslancov 
 Poslanec L. Somogyi - sa pýtal na zvonicu. Starostka - prebiehajú geodetické merania, 
 počkáme na výsledok meraní a na základe toho budeme konať 
 Poslanec Ing. J. Zilizi - sa opýtal na získanú dotáciu v sume 11 000,- eur z Úradu vlády SR 
 na rekonštrukcie mantinelu futbalového ihriska. Starostka - teraz bude vypísané verejné 
 obstarávanie, ale pravdepodobne na kvalitnú rekonštrukciu nebude postačujúca 
 poskytnutá suma, nakoľko pôvodný rozpočet neobsahoval sieťovinu, a v prípade že  
 rekonštrukcia bude urobená bez sieťky, možno vydrží 2 roky. Z tohto dôvodu verejné 
 obstarávanie bude vypísané už podľa týchto podmienok, a môžeme počítať so sumou cca. 
 14 000,- eur, čím sa zvýši spoluúčasť obce. Zo Slovenského futbalového zväzu sme dostali 
 oznámenie o neschválení našej žiadosti o dotáciu.  
 Projekt Jednoty COOP - získanú dotáciu vo výške 6 000,- eur už obec má na účte, ešte v 
 tomto roku budú zakúpené diely detského ihriska a na budúci rok, keď už bude lepšie 
 počasie sa to zmontuje. 
 Poslankyňa A. Lacková - našla sponzora na výrobu kovového srdca na zber 
 plastových vrchnáčikov z fliaš, len treba nájsť miesto na jeho umiestnenie a treba povedať 
 veľkosť.  
 Starostka - akurát sme dostali cenovú ponuku na výrobu podobnej nádoby, tým ušetríme 
 650,- eur - dobré by bolo, keby nám tam vedeli dať aj erb obce. Ďakujeme pekne 
 sponzorovi.  
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 V súvislosti s umiestnením nádoby pani starostka pripomenula, že plánuje aj obnovu 
 námestia, kde by mohla byť umiestnená aj predmetná nádoba - poslanci súhlasili. 
 Poslanec MDDr. P. Czakó 
 - prosí, aby hlásenia o investičných akciách, pripravované na zasadnutie OZ boli 
 aktuálnejšie 
 - videozáznam o zasadnutí OZ je na zverejnený prostredníctvom stránky Uložto, čo je 
 spoplatnená služba, alebo bezplatné stiahnutie trvá pribl. 8 hodín. 
 Starostka - ospravedlnila sa, bude to upravené, bude zverejnené na youtube stránke 
 
 T. Lelovics - obyvateľ - obracia sa na stavebnú komisiu - po dažďoch neodteká voda z 
 ciest, lebo na kraji cesty je o 10 cm vyššia zeminová vrstva, ktorá vodu nepustí. Voda a 
 mraz je najväčším nepriateľom ciest, preto navrhuje, aby stavebná komisia monitorovala 
 miesta, kde je potrebné odstrániť zeminu - jednou lopatou sa to dá vyriešiť. 
 
XV.  Záver 
 Mgr. Ildikó Agócs Kőrösi, starostka obce po vyčerpaní všetkých programových bodov 
 zasadnutia ukončila rokovanie OZ. Srdečne pozvala členov obecného zastupiteľstva na 
 vianočné posedenie poslancov 19. decembra 2019. 

 
 
 
 

Mgr. Ildikó Agócs K ő r ö s i   Ing. András Baranyay 
            starostka                   zástupca starostu 
 
 

 
 
 
 
 
 

Overovatelia zápisnice:   Ing. Zsolt Mészáros 
 
 
 
 
     PhDr. Kristián Czuczor 
 
 
 
 
 

Zapísala: G. Kovácsová 
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